



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2005-77**

under the

**CROWN LANDS AND FORESTS ACT
(O.C. 2005-245)**

Filed July 15, 2005

1 Section 2 of New Brunswick Regulation 89-32 under the Crown Lands and Forests Act is amended

(a) in the definition “municipal services” by striking out “a municipality” and substituting “a municipality or rural community”;

(b) in the definition “publicly funded” by striking out “provincial or municipal” and substituting “provincial, municipal or rural community”.

2 Paragraph 7(d) of the Regulation is amended by striking out “municipal or provincial” and substituting “provincial, municipal or rural community”.

3 This Regulation comes into force on July 15, 2005.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2005-77**

établi en vertu de la

**LOI SUR LES TERRES ET
FORÊTS DE LA COURONNE
(D.C. 2005-245)**

Déposé le 15 juillet 2005

1 L'article 2 du Règlement du Nouveau-Brunswick 89-32 établi en vertu de la Loi sur les terres et forêts de la Couronne est modifié

a) à la définition « services municipaux » par la suppression de « une municipalité » et son remplacement par « une municipalité ou communauté rurale »;

b) à la définition « bénéficiant de subventions publiques » par la suppression de « provinciales ou municipales » et son remplacement par « provinciales, municipales ou de la communauté rurale ».

2 L'alinéa 7d) du Règlement est modifié par la suppression de « municipale ou provinciale » et son remplacement par « provinciale, municipale ou de la communauté rurale ».

3 Le présent règlement entre en vigueur le 15 juillet 2005.